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mi^) Gmw
From: Stop Aferom w Gminach - Patrzeć Urzędnikom w Gminach na Ręce !!! - RozlifczaS^teaowafffai naszych
pieniędzy __..... Data' 17 -nR- 71177
Śent: Thursday/ May 26, 2022 9:40 AM wpt. / / -u-J- 1^1-1. . ^ ^
To: sekretarz@wiikowice. pl ^^ załączników. .. ^...^
^bjS: ^SlIyW^S^k i Petycja na mocy art. 61 i 63 Konstytucji RP - dbajmy tem j^ch. -. Zmieniamy

Gminy na Lepsze

Kierownik Jednostki Samorządu Terytorialnego (dalej JST) - w rozumieniu art. 33 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o
samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2022 r. póz. 559 , 583)

Dane Podmiotu wnoszącego petycję znajdują się poniżej oraz w żarzonym Pliku sygnowanym kw^°WWJm^^m__
^toonTcznym -"stosow'nTedo'dy'spz ozycji Ustawy z dnia 5 września 2016 r. o "sługach zaufani a^zróenty^kacj i elektronicznej

:j"Dz"U~z'2019-r^poz. 162, 1590) oraz przepisów art. 4 ust. 5 Ustawy oPetycJach, (. ti, DŁU-20^8JO Z_;
Data'dostarczema zrgodna-z dyspozycją;art. 61 pkt. 2 Ustawy Kodeks Cywilny (t. j. Dz. U. z 2020 r. póz. 1740)

Adresatem Wniosku/Petycji* -jest Organ ujawniony w kompary ej i jednoznacznie identyfikowalny za^redn^em^esu
el-^u7od który"m^debr^o ninlejszyc wniosek/petycję. Rzeczony adres e-mail uzyskano z Biuletynu Informacji Publicznej

Urzędu.

W razie wątpliwości co do trybu jaki należy zastosować do naszego pisma - wnosimy^o bezw^lędne^ast^owa^e^ dyspozycji art.
222 Ustany z"dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2021 r. póz. -W,:

Gminna(*) Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
Przewodniczący Komisji

ex officio - za pośrednictwem Kierownika JST

Chcemy aby ws^stko odbywało się jawnie i transparentnie - wtem prosimy o opublikowanie w BIP-ws^stkich naszych pism i
wniosków związanych z niniejszym postępowaniem.

Dane wnioskodawcy/petycjodawcy znajdują się poniżej oraz - w łączonym ^ku_sygnowanympodp^e^ ^on^m^_
^S^makwJaM^ow7nym'certy^^^^ do dyspozycji Ustawy z dnia 5 września 2016 n obsługach zaufania
^Zt^qre l^omczneJ(Dz:U. 2016.:1579 dnia 2016. 09^9) oraz_przepisowar^. 4^5 ̂ ^S^^
(D^u3oT8. ^0JtJ. 'z'dnm'201'8. 0yj O) '^Data d^ - zgodna z dyspozycją art. 61 pkt. 2 Ustawy Kodeks Cywilny

(Dz.U.2018.1025 t.j. z dnia 2018.05.29)

Idee fixe wniosku - Codziennie w Polsce umiera JEDEN miody człowiek z powodu Przedawkowanró doPalaczy;. w"yscy"
^am7ob^Tek zi:obTć'więTejw\ej~spraw^^^ : wykorzystajmy wszystkie nowoczesne media w tym Internet
^Z!zcaeszem^ Xm Kraju w Gminach - w odróżn.eniu od P^wie wszystkich t^^^^^^ 

"a

Ś^'ecTeaap'rawi7w^Te nTe"wykoi~zystuje się Mediów Elektronicznych do prewencji Nałogów - nawet stron WWW - nie
^4ws3/^woe^ddaTu ro^a.eu/atta 50° lENNl .p^f

Do członków GKRPA i kierownika JST
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - jw.

Preambuła Wniosku:

Celem tego materiału jest aby wyjaśnić^Wam sposób argumentacji ̂ warty_wn_as^ch pety^a^hj Po^zrobi^co,ś^^^
róce'sTandTrdowaegol u7rJopub^o'bon"o^ zadań określonych w art. 4 index l Ustawy o wychownaiu w

trzeźwości (...)

W przypadku wątpliwości co do kontentu niniejszego wniosku - prosimy o tel. pod nr. 608-318-418 . postaramy się werbalnie
wytłumaczyć intencje i zakres pytań - tel. 608-318-418

Pomimo, że wszystkie GKRPA (ponad 2 tyś. Gmin w Kraju) uwżają że idealnie wykonują swoje zadM^Uep^nJ^m^^^ ^
^l°n.?^P?lssIcTum^ar DUENUmtody^^^ ^ powodu przedawkowania dopalaczy ! -
sic!)

nika z uprzednio przeprowadzanych wnioskowań do Gmin oraz z_analizy budżetów Gmm/M'aJt;,właJlwlwyk,orJ^
^s^^^s^^^^ is^ustawy z^26 D^źdz'ie'rnikaT982'n o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowI<DZ:u^z^ls^p^-,
^a7)26^Si ^zTyUre ;tZenrpZk"t^Td;7nia3 ^admon7go"inte^^^ '- 

pro publice bono oraz z
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punktu widzenia realizacji celów określonych w Gminnych programach Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii.

Media donoszą w ostatnim czasie - o nabrzmiałej problematyce związanej z nadużywaniem przez Mlodzie^dopalac^-^a^
oTo"wIą"zk'owTzadanm Gmin unikające'z dyspozycji powyzq
pr^Salamu"narkomanU'(D^U'z2019r. rpoz. 852) - są (co wynika ze statystyk oraz materiałów medialnych) ciągle
niezadowalające.

Materiał TYP Info: https://www. tvp. info/4331 4343/raDort-o-dopalaczach-zgon;prawie-co-drugi-dzien-nąjczescLej-wsrod-mlodydh

l^htt s://wvvw. tvp. info/42749852/cios-w-haiidlarzy-smierci-do alacze-gangifczabUy^o^ajmniej^ztery^osoby.

Dodatkowo - jak wynika z protokołów pokontrolnych NIK (sprzed kilku lat i dostępnych w sieciInternet ;n^stronach_m^g^p-1 )
^w"prz'eszłoscrN IK wielokrotnie - negatywnie oceniała wywiązywanie się z Gmin z wykorzystanla ^rodkown.a

' Profilaktyki"! Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnych Programów
PrzSdziala"niaNarkomanii^"vide: Protokoły pokontrolne - Nr ewid. 27/2013/P/12/165/LPO lub LWA-4114-05.09/2011 -
1/11/005-dostępne na stronach Internetowychw\vw. nik.go^El. .^_" _...._":.
Aby zobrazować--'skandaliczną sytuację w tym obszarze załączamy - in fine ninieJszeg° wmosku_-jeden zewzmlan.k
protokołów NIK, z którego wynika, że niektóre Gminy wykorzystują jedynie cześć z dochodów z i
realizację zadań określonych wart. 18 index 2 rzeczonej Ustawy-sic! ^ ^ ^^^^^ _"...""" ̂".. ":
Nre m"oże byc~na'to zgody społecznej - gdyż jak wynika z powyżej zamieszczonych materiałów TVP INFO - prawie co i

dzień umiera miody człowiek z powodu zażywania dopalaczy. . . , . . , ",_
"bierność Gmin (operacyjnie bierność GKRPA) w tym obszarze przejawiająca się niewykorzystaniem srodków^^^ ̂  ^

przezMczonych-przez Ustawodawcę na walkę z tego rodzaju patologiami - wydaje się całkowicie niezrozumiała i powinna być -
w mniemaniu wnioskodawcy - piętnowana przez Organy Gmin (Wójtów/Burmistrzów/Prezydentów) oraz podlegać l
społecznej - wszystkich podmiotów i podatników posiadających jakiekolwiek informacje w tej mierze.

Dobrym narzędziem w tej mierze dla Obywateli i Podmiotów -jest Ustawa o petycjach czy ustawa o dostępie do informacji
publicznej.

^ika z odpowiedzi -jakie uzyskaliśmy w 2019 i 2020 r. - pytając niektóre Gminy w trybie Ustawy z dnia 6 września 2001^
r"^ doJstęp 7oTnfomiacji publi^^^^^
budżetów -sytuacja wcale nie ulega poprawie w stosunku do okresu jaki obejmuje poniżej załączony ProtokóIPOkontrolny
N"IK'-'sprzed'paru lat, z którego wynika że ad exemplum - Miasto Będzin w poprzednich latach niewykorzystało ponad 600 tyś.
środków na walkę z patologiami - co więcej przeznaczyło te środki na inne cele - sic!
Od tamtej pory niewiele się zmieniło.

Środki, które zgodnie z ustawą powinny być wydatkowane na walkę z uzależnieniami wśród dzieci i młodzieży są w Gminach
częstokroć traktowane po macoszemu - czyli niewykorzystywane.
WTgminach- sytuacja tego typu nie jest jednostkowa ale wręcz pennanentna. zdaniemwnio^kodawcyJeśHnie^kor^stan^
budżet to kwota przekraczająca 30% wzwyż - może to świadc^ć o bezc2ynności Wójtów/Burmistrzów/Prezydentów w tym
obszarze, bagatelizowaniu problematyki lub wręcz o niedbalstwie. "._
Infme-ninieTszego-wniosku - załączamy odpowiedź z sygnowaną przez Burmistrza Gminy Torzym z której wynika' że w ^2018 r-
Gmina niewykorzystała (przesunęła na kolejny rok) prawie 50% wzmiankowanego budżetu - kwantyfikując - jest to kwota ok.

Trudnoto zrozumieć, kiedy wg. ekspertów koszty alkoholizmu i narkomanii dla Gospodarid, ZUS^u etę - sięgają kilkunastu
milfardów złotych rocznie'- nie wspominając o niewymiernych kosztach jakie ponosi RODZINA, Młodzież, syfem edukacji,
system ochrony zdrowia, eto __. _.,... _. " ^eo/ ":,
Poniżej załączmy odpowiedź Wójta Gminy Biskupiec - gdzie przedmiotowa niewykorzystana kwota - przekracza 75% - sic !

Wszystkie te sprawy możemy omawiać werbalnie - dzieląc się naszym doświaczeniem - pro publice bono - 608-318-418

Tymczasem, jak wynika z wzmiankowanych protokołów - roczne łączne dochody samorządów - z wnoszonych Przez_ _ _. _^
Przedsiębiorców opłat za sprzedaż alkoholu -'oscylują w granicach 700 min zł i statystyczny Przedsiębiorca nie może zrozumieć,
że środki te nie są w całości zagospodarowywane przez Gminy !
Istnieje przecież cały wachlarz"- nowoczesnych technologii informatycznych, które można wykorzystywać na polu walki z
patologiami dotyczącymi alkoholizmu i narkomanii.

Młodzież szukająca lokalnej pomocy w tych obszarach zazwyczaj nie znajduje żadnych przydatnych informacji - w skali mikro
(w obszarze miejscowo właściwym dla terenu Gminy).

Jeśli już Gmina w jakieś części wykorzystuje powierzony jej przez Podatnika budżet w zakresie prewencji - często są to
pogadanki, pogadanki, pogadanki (..) .. . " ., ^ . ....., _....
Wyłączeniu autentycz'na'opinia ucznia Szkoły powszechnej -16 letniego Jakuba S. - o tym jak Dzieciaki traktują rzeczone
standardowe pogadanki uświadamiające...

Tymczasem obecnie większość informacji - Mtodzież czerpie z Internetu i mediów funkcjonujących w tym obszarze i dla
młodych osób jest to - jak powszechnie wiadomo - podstawowy środek komunikacji.
Brak'prewencji w tym"obszarze - wynika może z tego powodu, że żaden podmiot nie składał jeszcze petycji w tym
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względzie. Mamy nadzieję, że nasza petycja po opublikowaniu nie będzie jedyna i przyłączą się do niej Fundacje oraz inne
podmioty, które w związku z art. 241 KPA - mają obowiązek sygnalizować problematykę ex professo.

Jeśli istnieje taka możliwość autorzy petycji mogą przyjechać na kilkuminutową prezentację - na obrady wzmiankowanej komisji -
scilicet -GKRPA - tak aby werbalnie zyskać percepcję w zakresie przedłożonej petycji.

Zdaniem Wnioskodawcy:
Dzięki działaniom sfer Rządowych (w skali makro) w ostatnim czasie sytuacja ulega znacznej poprawie,
szybkiej sanacji tego obszaru (w skali mikro) również w Gminach - proces ten będzie w dalszym ciągu przebiegał zbyt wolno -
bez namacalnychSukcesów w postaci znaczącej poprawy w wydatkowaniu środków publicznych w tym obszarze.

W mniemaniu Wnioskodawcy - działania sfer Rządowych jak i Agencji PARTA są konkretne - odpowiadające potrzebom i
przynoszą efekty.
- natomiast w Gminach jest jeszcze wiele do zrobienia w tej mierze.

W związku z powyższym:

I Wniosek - w trybie Ustawy o dostępie do inf. pub).

Na mocy art. 61 Konstytucji RP, w trybie inter alia: art. 6 ust. l pkt 3 lit. f, art. 6 ust. l pkt 5 Ustawy^z dnia 6 wrześnm^dost?Pie
do"informacji publicznej (Dz. U. 2018h330 t.j. z 2018. 07. 10) - wnosimy o udzielnie informacji publicznej w przedmiocie
stanu faktycznego na ternie miejscowo właściwym dla Gminy (Adresata wniosku) .

§1. 1) Per analogiam - wnosimy o podanie kwoty jakiej gmina nie wykorzystała - w 2021 r. z tytulu przewidzianych na ten
rok środków.

Szerzej - wzmiankowana problematyka została opisana w cytowanych protokołach NIK^- wg. rzeczonych Protokołów_-Jedynie w
skontrolowanych gminach niewykorzystana kwota w tym względzie wyniosła łącznie ponad 14 min pln - sic! ̂ ZPUIlkul_
widzenia-interesuTpolecznego -zdaniem wnioskodawcy sytuacja taka jest skandaliczna i świadczy o rażącym lekceważeniu
przez niektóre Gminy rzeczonej problematyki.

Dane te wydają się niezbędne do działania każdej Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - dlatego prosimy
o merytoryczne podejście do przedłożonej problematyki oraz ewentualne pozyskanie wnioskowanych danych.

Ponownie zwracamy uwagę na materiały medialne: . . , . . . .
Materiał TVP Info: https:/7www. tvp. info/4331 4343/raport-o-dopalac2ach-zgon;prawie-co-drugi-dzien-nąjczesciej-wsrod-mlocl}icti:
osób . , . .. , . .
lub-https://wwvv. tvpj nfo/42749852/cios-w-handlarzy-smierci-doEalacze;gangiL^^
^nie~powinny one zostawić żadnych wątpliwości co do tego, że uzyskanie informacji przez nas wnioskowar^; -'eJPUblIkacJa na

. oraz analiza danych w skali makro pod kątem wykorzystania narzędzi informatycznych w szkołach
(inteligentnego'oprogramowania) -'pozwalającego na walkę z problematyką patologii w tymobszarze -.Jest szcze801n,i^istotna z
punk^w'idz^nia^teore~su publicznego -co koresponduje bezpośrednio z art: 3 ust. l pkt. l Ustawy z dnia 6 września 2001 r. o
dostępie do informacji publicznej

Zatem - zdaniem Wnioskodawcy - powyższe pytania o informację publiczną - wydają się szczególnie istofaie z punktu widzenia
mte^su publicznego p7o publice bono -nawiązując do art. 3 ust/1' pkt. l Ustawy z dnia 6 września o dostępie do informacyi^

sj"(DzU Jol 8-. 1330 t.j. z 2018. 07. 10) - gdyż ten obszar wydatkowania pieniędzy POdatnikow-w^d_aJesl?^akw, ym^
iiojuws"kanych przez nas-odpowiedzi)'- szczególnie wymagać - wdrożeniaproceduł-optymalizacji finansowej - tak aby w

Fnteresie publicznym ̂ korzystać potencjał nowoczesnych narzędzi informatycznych w walce z patologiami panującymi
Uczniów Szkół Podstawowych i ponadpodstawowych.

1 samoocenę wystawi sobie gmina w zakresie prowadzenia polityki prewencji w ciągu 2 ostatnich lat -na bazie
^owL"rao^yc"h przez PodatnikaYrodków - scilicet - korkowe - opłaty za sprzedaż alkoholu, eto) proszę dokonać samooceny w
skali od O do 10 przy czym 10 to najwyższa samoocena.

Zdalna obsługa Interesantów - w tym wykonywanie zadań związanych z prewencją alkoholową w sposób Interaktywny (za
iTnteTnetu) Ostaje się szczególnie istotna w czasie epidemii -i w naszym mniemaniu WPisuJe s^ s"gMtl^zawarte w

Ustawie z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, Przecw(lmlan^m^
^wakz'anre m"c6viD-T9, ~innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz- U-, 2020P°^^
N^ab7n'e'vwla^eos^by'osTabionena^ wydają się w obecnym czasie szczególnie narażone "a k""takt^sobisty i gros
ty^h kontaktów wrazz''przeplywem informacji prewencyjnych - może przejmować kanał związany z Internetem.

?2°)d^Z°cy art. 61 Konstytucji RP, w t^bie interalia: art.^6 ust. l pkt 3 lit. f, ̂ ^^^^^^^'^^^
S^S^<li<^S^^^^raP^t21^)-^m^^le^^ w przedmiocie
juakaykIwoTazostala~wydaTkowana^ funkcjonującej strony WWW w ciągu ostatnich 5 lat.
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§3 W trybie wyżej wzmiankowanych przepisów - wnosimy o podanie szczegółowej struktury wydatków informatycznych
gminy za osta'tni'rók - scilicet od l maja 2021 r. do dnia złożenia niniejszego wniosku.

?oc2Xa navIrt%? Ustawy o petycjach (Dz.U.2018. 870 t.j. z dnia 2018. 05. 10) ̂  
dla ułatwienia i zmnieJszenia. bmrokracJI

_",

c'zam'yj"ą do niniejszego wniosku. Nie jest to łączenie trybów - zatem prosimy kwalifikować niniejsze pisma jako dwaj
pra^n7-'wnlo7ek oznaczo°nV-I'7od^^^^^ petycję oznaczoną II - vice - J:Borkowski (w:) B. Adamiak, J. Borkowski, Kodeks
postępowania..., s. 668; por.'także art. 12 ust. l komentowanej ustawy - dostępne w sieci Internet.
Dla odseparowania od wniosku - petycjodawca - postulaty związane z petycją - numeruje nowymi oznaczeniami od §2, etc

Preambuła petycji:

W kontekście alarmujących informacji dotyczących plagi związanej z nadużywaniem alkoholu i środków odurzających wśród
młodzieży-vide:tróps:/^wwvv. tvp. info/43314343/raEor^o^palaczach-zgo^^
osób

§2) Wnosimy aby Kierownik JST wraz z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - wzorem takich
państw jak Niemcy czy Francja zaplanowali jak najszybsze wykorzystanie narzędzi związanych z Internetem i
informatyzacją - sensu largo do wykorzystania w ramach działań Gminy, Szkól, OPS'ów właściwych miejscowo dla terenu
Gminy- ",.... . -__. -.;-..
Wykorzystanie mediów związanych z informatyzacją i Internetem w tym w szczególności mediów spolecznościowych-
zdaniem wnioskodawcy powinno mieć miejsce szczególnie na polu informacji i edukacji dostępnej na stronach WWW i
BIP- szczególnie o charakterze - prewencji, profilaktyki i dostarczania informacji - młodym osobom - poszukującym jej w
zakresie lokalnym.

W USA strony WWW tego typu prowadzone przez Hrabstwa - zawierają nawet gry, quizy. Czaty, grupy dyskusyjne i wszelkiego
rodzaju nowoczesne narzędzia, których celem jest zyskanie percepcji u Dzieci i Młodzieży - tak aby dając pomysły na spędzenie
wolnego czasu - odciągnąć Dzieci i Młodzież od sięgania po dopalacze i używki.
W Polsce na stronach'WWW Gmin -jest to częstojedynie - zakładka typu - "Sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych" - ciekawe czy z braku innych informacji Młody człowiek - zamiast ulegać pokusom stosowania
używek - "zatopi się" w studiowanie sprawozdania Komisji - sic! - ad exemplum: łTttp://\vww. urzadgminy_. gniezno. El/EQrtal
/akrpa. htm! - vide - odnośnik w dole prawego Menu

Osnowa Petycji: ^ . . . , , . ,.. . _. _t_",.
Jeśli w tym roku rzeczone środki nie zostały jeszcze w całości wykorzystane - wnosimy aby zaplanować odpowiednie działania -
jeszcze w tym roku - ad hoc.
Zatem zgodnie z art. 2 ust. 2pkt l i 2 Ustawy o petycjach w związku z art. 28 KPA i 241 KPA - petycjodawca posiada interes
prawny w tym obszarze - chcąc łączyć uzasadniony interes społeczny pro publice bono z interesem ekonomicznym podmiotu
prowadzącego działalność gospodarczą w tym obszarze już ponad prawie 25 lat. Oczywiście chcemy poddać się wszelkim
zasadom uczciwej konkurencji w ramach zasad wydatkowania środków publicznych przez Jednostkę Administracji Publicznej - w
zakresie celów -w tym akurat przypadku - określonych w art. 4 index l Ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w
trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz.U. z 2018r. póz. 2137)

Podkreślamy ponownie, że dhigofalowym celem wykorzystania rzeczonych narzędzi - scilicet stron WWW -byłaby pomoc
młodym ludziom i Rodzicom poszukującym tego typu informacji w Internecie również w zakresie zwiększania świadomości
dotyczącej problematyki związanej z przeciwdziałaniem patologiom wśród dzieci i młodzieży szkolnej w związku z
nadużywaniem alkoholu i środków odurzających.

Wnioskodawca/petycjodawca - wykonuje tego typu ushigi związane z utworzeniem strony WWW - zgodnej z wymogami
Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 kwietnia 2012 r. w sprawie Krajowych Ram Interoperacyjności, minimalnych
wymagań dla rejestrów publicznych i wymiany informacji w postaci elektronicznej oraz minimalnych wymagań dla systemów
teleinformatycznych (Dz.U.2017.2247t.j. z 2017. 12.05) -
Serwis tego typu może jednocześnie promować działania związane ze zdrowym stylem życia - scilicet - informować o
szkodliwości stosowania używek czy nadużywania alkoholu -a także informować o zadaniach i zakresie kompetencji Ośrodka
Pomocy Społecznej.

Ceny na rynku - oscylują od 1000 pln do 100 000 pln + vat - za utworzenie (opłata jednorazowa)

Jeśli - postępowanie jest prowadzone uczciwie z uwzględnieniem zasad uczciwej konkurencji i z poszanowaniem zasad
maksymalizacji oszczędności środków publicznych -Wnioskodawca często wygrywa i wykonuje rzeczoną usługę. W
przypadku tego typu zleceń jesteśmy w stanie wykonać rzeczone zlecenie w kwocie 1000 pln + vat produkcja jednorazowo
i utrzymanie 1000 pln - rocznie (w pewnych przypadkach rezygnujemy nawet z wynagrodzenia za utrzymanie)

Przy tego typu kwotach - chcemy i musimy oczywiście podać się zasadom uczciwej konkurencji - w nas^mmniemanlu,może
być to tryb negocjacji cen - scilicet - w związku z art. 54 i 55 Ustawy Prawo zamówień publicznych (Dz. U.2018. 1986 t. j. z
2018. 10. 16)
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Tego typu działania muszą być zawsze jawne, transparentne oraz prowadzone w pełni legę artis z uwzględnieniem zasad
uczciwej konkurencji.

Sugerujemy tylko aby tworzenie tak prostych stron - nie skończyło się zamówieniem - ad absurdum - TAK JAK zrobił to jeden
SĄ^OW naszym kraju (o polskich Sędziach krążą już anegdoty) - wydatkując - absurdalną kwot< P01 millona_ztotyc{1:za

, WWW-i tamistc Jeszcze do tego przepisy prawa - sic ! -o czym czytać można w materiałach prasowych i
mstytucji kontrolnych - vide:'hltps://wwvv. gazetapj2w^pJZai_tyMlyZZI9^'sad^
internetowa-bez-przetargu-zlamal-prawo.html .."_. ̂ ""..,..1. ̂ ^noi.
Podajemy ten przyidaTdlatego, że jesteśmy uczuleni - ex łtatedra na przykłady - kiedy niektóre Gminy lub GOPS'y
wydatkują absurdalne kwo^ tworzenie prostych stron WWW (niezwiązanych akurat z zadaniami Wykonywanyml
pracz GKRPA) u naszej konkurencji - co prawda nie tak wysokie jak powołany wyżej przykład Sądu, alc Ilawet 10 %
kwoty, którą wydal wyżej powołany Sąd na tego typu usługi wydaje się - krańcową niegospodarnością i nieuczciwością i
powinno być, piętnowane przy każdej okazji. ...... . ...... ^ _. nTn^-i. ; ":.
O tego typu absurdalnych wydatkach można czytać w niektórych zakończonych Post^PowanIach na BIP'ach '.
strofach WWW~GminYośrodków Pomocy Społecznej - choć nie są to tak częste przypadki, jak w przypadku Sadów - za

władz -w latach 2007 - 2015 -' kiedy skala tych nieprawidłowości dochodziła do ekstremum - wlącznie z
Itol:upc^(za popraednich-Rządów) w MSWiA w 2011 r. '- vide https://wwvv. newsweek. pl/polska/koru|3cja-w-mswia-beda-
ko1eine-zatrzymania-w-mswia/z2Ęwdlv

Rozpisujemy się na ten temat tak szeroko, gdyż nie chcemy aby efektem niniejszej petycji były jakieś działania
Decydentów związane z wydatkowaniem nierynkowych kwot. Wręcz przeciwnie expressis verbis - zaznaczamy'ze dziatan a
te'mozna~reaUzować wydatkując - ad hoc - niewielkie kwoty - a naszym celem nie jest doprowadzenie do sytuacji, w której
w miejsce niewydatkowania środków (co jak sygnalizuje NIK jest deliktem prawnym) - nastąpiłoby marnotrawienie
środków publicznych - co jest przestępstwem w naszym mniemaniu i o czym można czytać powyżej.
Jawność rt7ansparentnośćwĆminach - powinna właśnie - znaleźć szczególny wyraz z publikatorach internetowych - typu

BIP iWWW - może wtedy - w ramach większej kontroli spolecznej nie dochodziłoby do przypadków jak
https:/Avww. frvpJnfo/40819340/vvyplacila-sobie-177-tys-zl-z-konta-osrodka-p^mwy^p^lecznej^a?^^
kierowniczld

§3) Aby zachować pełną jawność i transparentność działań - wnosimy o opublikowanie treści PetycJi -wrazz zał^znikElmi"
na stronie internetowejWWW lub BIP podmiotu rozpatrującego petycję - w tym przypadku Gminy/Miasta (Adresata)^ ^ na
podstawie art. 8 ust. l ww. Ustawy o petycjach - co jest jednoznaczne z wyrażeniem Z80dy na Pllblikac^ wszystkic11
danyc"h"podmiotu wnoszącego petycję. Chcemy działać w pełni jawnie i transparentnie. Jeśli należycośzanimlzowa^-Prosz?to
uczynić -ale nie widzimy takich danych (dane Urzędników nie podlegają animizacji - uczeń sygnował opinię jedynie inicjałem
nazwiska, etc)

Optymalizację i wdrożenie procedury sanacyjnej - Petycjodawca - rozumie w tym przypadku - jako - ad exemplum -
skuteczniejszą walkę z patologiami.

Dla zobrazowania problematyki bezczynności Gmin w ratowaniu młodzieży i dzieci dla których praeznaczony powinien
by6 fundusz korkowy zataczamy przykładową odpowródź Gminy Biskupice (o której wzmiankowaliśmy powyżej), która
expressis verbis potwierdza niewydatkowanie ponad 70 "/orzeczonego budżetu - __ ̂ _...... -j" " ^";.
-'t^nYe wyjątek ale wręcz uzus - w co nikt nie wierzy dopóki nie zobaczy posiadanych przez nas odpowiedzi z Gmin -
sygnowanych przez Decydentów.

Tymczasem można wykorzytać narzędzie Internetowe do prewencji - in fine wniosku - załączamy dokumenty przedstawiające
stenowisko PRARPA w kwestii wykorzystania narzędzi Internetowych do walki z patologiami.

si - in fine wniosku - znajduje się załącznik z odpowiedzią z Gminy Aleksandrów Drugi (pow. biłgorajski) -^z której
likl^te są w"Polsce~Gminy, które i prawieŁ50% środków uzyskiwanych od Podatników zgodnie ̂  ustaw^ ° wych,owm,luw,

tTźw"ośc'i i'^'zecrwdziałani'u alkoholizmowi - wydatkują na ."'wynagrodzenia Gminnych KomsJi Ro_zw^zy^anlaproblemów
i~W załączeniu odnośny przykład wg. Odpowiedzi sygnowanej^rzez Wójta - na zakuP materiatów,Gmina_

9, 38"pTn"a'na''wyang''rodzenia członków Komisji .:.~13 382,73 zł. - sic! Tymczasem rzeczoneśrodklPowmny być
wydatkowane p'ar'exceUence - na^waTkę z alkoholizmem i narkomanią ! wszak leczenia wymagają osoby uzależnione... nie

Urzędnicy Komisji.

. sobie powtórzyć, że w opinii Wnioskodawców, Wydzialy/Referaty i Urzędnicy (Stanowiska Jednoosobowe) -

. w zakresie swoich kompetencji sprawy związane - sensu largo - z ulepszeniem organizacji '"sprawmeniem praczy ^
^3^ takze'lepszym zaspokojeniem potrzeb ludności ludności i redukcją wydatków publicznych - powinny angażować się
w tego typu procedury sanacyjne.

Pomimo, że nie wnioskujemy o informację przetworzoną w zakresie wymagającym znacmychnakładówlr acy'"T,Smy,
na'szle"wtania"^o'sown^do'brzmienTaart. z3rust; l pkt. l Ustawy o dostępie~domformacji publicznej -tym, że przedmiotowa

rnTmacj7orazv ewentualna późniejsza próba optymalizacji tego obszaru wydaje się szczególnie istotna z punktu widzęr
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Interesu Społecznego.

Przewidujemy opublikowanie efektów Akcji na naszym portalu www. gmina. ĘJ

§4) Wnosimy o zwrotne potwierdzenie otrzymania niniejszego wniosku i petycji w trybie - odnośnych przepisów prawa - na adres
e-mail stopaferom <. samorzad.El . . . . /, ^___^. ^-. :: T. T. ... "., :.
§5)'Wn^imy o to, aby odpowiedź w przedmiocie powyższych pytań złożonych na mocy art 61 Konstytucii Rpw zwlązl(u z art-
241 KPA^została udzielona - zwrotnie na adres e-mail stopaferomO. samorzad. Gl - stosownie do art. 13 ww- ustawy_^ ̂  ^___
to) Wniosek~zos~taTsygnowany kwalifikowanym podpisem elektromcznym_stosownie^wytycznych Ustawy z dnia 5 .
2016 r. o usługach zaufania oraz identyfikacji elektronicznej (Dz.U.2016. 1579 dnia 2016. 09. 29)

Ul-Wniosek odręby w trybie Rozporządzenia w sprawie instrukcji kancelaryjnej:
Zwracamy uwagę, ̂ 'Ustawodawca do tego stopnia stara się - poszerzy ć_spektmm możliwości porownywmmcei^ "^ybOT^
różnych opcji'^nkowych-orazprzeciwdzra łać korupcji w Administracji Publicznej - że nakazał w §6 ust 2 pkt 2 załącz nika nr:

do Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 18 stycznia 2011 r. w sprawie instrukcJi.kancelaryJne^(";nD Z' u- z

dnia20 stycznia 2011 r. )-archiwizowanie, również ws2ysticich niezamówionych ofert, a co dopiero Petyc;ili wnioskow
^ptymalizacyjnych"Cieszynas-ten-faktniemiemie, przyczyni się z pewnością do większej rozwagi w wydatkowaniu środków
publicznych.

§7) Aby zachować pełną jawność i transparentność działań - na podstawie wzmiankowanego powyżej §6 ust 2 pkt 2 żal. nr l w
sprawie instrukcji kanceiaryjnej - nosimy o odanie klas^ z wykazu akt pod którą zarchiwizowano^a^cz;oflamfm^ -
przykładową umowę'- scilicet: zgodnie z brzmieniem rzeczonego przepisu: "Dbkumentacja nietworząca akt spraw to-

dokumentacja, która nie została pr^porządkowana 'do sprawy, a jedynie do klasy z wykazu akt. ... _,. ,.... j., "_. :.
2. Dokumentację, o której mowa w ust. l, mogą stanowić w szczególności: l) zaproszenia, życzenia, podziękowania, kondolencje,
jeżeli nie stanowią części akt sprawy;
2) niezamawiane przez podmiot oferty, które nie zostały wykorzystane;
3) publikacje (dzienniki urzędowe, czasopisma, katalogi, książki, gazety, afisze, ogłoszenia) oraz inne druki, chyba że stanowią
załącznik do pisma; (... ) "

f IV /Wniosek odrębny w trybie Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego
^U.2017. 1257t. j. z 2017. 06. 27) __ _ . """. ,., . _,

§8)lWnosimy o wyznaczenie terminy rozmowy telefonicznej - z Kierownikiem JST - w trybie art. 253 KPA - w dzień przyjęć
Interesantów w sprawach skarg i wniosków.
W zakresie tego punktu wnosimy o podanie w odpowiedzi wyznaczonego dnia i godziny

§8) Fakultatywnie wnosimy aby odpowiedź została wysłana do wiadomości - dwnik(%nikgOY,pl (w ramach dobrq woli
odpowiadającego - gdyż nie ma takiego obowiązku prawnego) - niniejszy wniosek został wysłany DW: dwr^@a^gav. pl. -na.
mocy § 2. Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji przyjmowania^ rozpatrywania
skarg i''wnrósków7(bz. U. z dnia 22 styczna 2002 r. Nr 5, póz. 46) - scilicet: Skargę lub wniosek adresowane do właściwego
organu i przesłane w odpisie do innego organu rozpatruje i załatwia, w ramach swojej właściwości, organ, do którego były
adresowane.

Wnioskodawca:
Osoba Prawna
Szulc-Efekt sp. z o. o.
Prezes Zarządu: Adam Szulc
ul. Poligonowa l
04-051 Warszawa
nr KRS: 0000059459
Kapitał Zakładowy: 222.000,00 pln
www. Rmina. pl www. samorzad. gl

Stosownie do art."4~ust. 2 pkt. l Ustawy o petycjach (Dz. U. 2018. 870 t.j. z dnia 2018. 05. 10) - osobą reprezentująca Podmiot
wnoszący petycję - jest Prezes Zarządu Adam Szulc ., .., _, _,._".
Stosownie'do''art! 4 ust. 2 pkt. 5 ww.Ł Ustawy - petycja niniejsza została złożona za pomocą środków komunikacji elektronicznej - a
wskazanym zwrotnym adresem poczty elektronicznej jest: sto paferom@, samorzad -pl
Adresatem Petycji -jest Organ ujawniony w komparycji - jednoznacznie identyfikowalny za pomocą uzyskanego z Biuletynu
Informacji Publicznej Urzędu - adresu e-mail !

Komentarz do Wniosku: . ... , . . . ._____, __.
Pr^pominamy, że przy ewentualnym wyborze rozwiązań rynkowych - Urzędnicy powinni kierować;
zachowania uczciwej konkurencji i racjonalności oraz oszczędności i pełnej jawności w wydatkowaniu środków publicznych
pochodzących z pieniędzy Podatników. ___. _., _._..,. ":.
Im'więcerz ebranych przez Urząd w danym obszarze niezależnych ofert rynkowych - tym większa szansa na wykorzystanie :

uczciwej konkurencji w celu oszczędności środków publicznych.
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Jakiekolwiek ewentualne działania Urzędników wynikłe z procedowania niniejszej^petycji/wniosku - Powinnybyćwykony, wane z
u^zgTędniemem zasad uczciwej konkurencji oraz pełnej jawności, transparentności i racjonalności przy wydatkowaniu i
publicznych.

Adresat jest jednoznacznie identyfikowany - na podstawie - unikalnego adresu e-mail opublikowanego w Biuletynie Informacji
Publicznej Jednostki i przypisanego do odnośnego Organu.

Rzeczony adres e-mail - zgodnie z dyspozycją art. l i 8 ustawy o dostępie do infonnacji Publ.iczneJ -,stanowi^c informacJ? Pewn^'
lie oznacza adresata petycji/wniosku. (Oznaczenie adresata petyqi/wniosku)

PomimoTizw rzeczonym wniosku powołujemy się na art. 241 Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks Post?Powama_"^", ",_
admmistracyjnego (Dz.U. 2016.23 tj. z dnia 2016. 01.07) - w naszym mniemaniu - nie oznacza to, że l
niniejsze wnioski w trybie KPA .. ... ... ..._^... ""- _-"""^"","A ".^> ",";^c^i
Wo~pmii WnToskodawcy Urząd powinien w zależności od dokonanej interpretacji teeści pisma - Procedować naszewn;os1"^: w
t'rybre Ustawy''o'petycjach-(Dz. U.2014. 1195 z dnia 2014. 09.05) lub odpowiednio Ustawy o dostępie do informacji ]

to zazwyczaj z jego treści i powołanych podstaw prawnych). ., . .,,_.... :.".... "":.
Zatem"-~wg-Wnioskodaw^ niniejszy wniosek może być jedynie fakultatywnie rozpatrywany - jako optymalizacyjny w związku z

W naszych wnioskach/petycjach często powohijemy się na wzmiankowany art. 241 CTA - scilicet^ Trzedm^otemjniosku mogą
ci sprawy'ulepszenia organizacji, wzmocnienia praworządności, USPrawnlenla. Pra<;y' zaPODleganla"__",. "^

izydom&och7ony^asnoicUepszego"zaspok^ potrzeb ludności. " - w sensie możliwości otwarcia Procedu^sanacyJneJ-
iTd^ Po7miot mający styczność zrUrzędem'- ma prawo i obowiązek - usprawniać struktury admimstraqi s_amorz^ow^^,

Zatem pomimo fomy zewnętrznej - Decydenci mogą/powinni dokonać własnej interpretacji - zgodnie z brzmieniem art.:
KPA.

Nazwa Wnioskodawca -jest dla uproszczenia stosowna jako synonim nazwy "Podmiot Wnoszący Petycję" - w rozumieniu art. 4
ust. 4 Ustawy o petycjach (Dz.U.2014.1195 z dnia 2014.09.05)

Pozwalamy sobie również przypomnieć, że ipso iure art. 2 ust. 2 Ustawy o dostępie do infonnacji^pubUcznej " (... ) Od osoby
wykonującej" prawo do informacji publicznej nie wolno żądać wykazania interesu prawnego lub faktycznego.

Wnioskodawca - pro forma podpisał - niniejszy wniosek - bezpiecznym kwalifikowanym podpisem elektronicznym (w
liki) - chocwedhig aktualnego orzecznictwa brak podpisu elektronicznego me powodują

niotowos(:ilwniosku, 'stosowniedo orzeczenia: Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie I OSK 1277^08.
iśnie, iż przedmiotowy wniosek traktujemy jako próbę usprawnienia organizacji działania Jednoste

c'jiJ Publiczn"ej"'-' w ^efu lepszego'zaspokąjania potrzeb'ludności. Do wniosku dołączono plik PodPisanybezP;ecz^m,
SIfikaol̂ Jnymp'od^em e'lektrom^ny°m, z~aw[era"on taką samą treść, jak ta która znajduje si^ nm^sw[wadomo, sci, e-mail-

Weiyfikacja podpisu i odczytanie pliku wymaga posiadania oprogramowania, które bez ponoszenia opłat, można i
stronach WWW podmiotów - zgodnie z ustawą, świadczących ushigi certyfikacyjne.

Celem naszych wniosków jest - sensu largo - usprawnienie, naprawa - na miarę istniejących możliwości -^nkcJonowanróstr"ktur
AdminiZjI Publicznej -głownie w Gminach^tiastach - gdzie jak wynika z naszych wniosków - stan faktyczny wymaga
wszczęcia procedur sanacyjnych.

W Jednostkach Pionu Administracji Etządowej - stan faktyczny jest o wiele lepszy.

Zwracamy uwagę, że Ustawodawca do tego stopnia stara się - Po^erzy^pektmmmożHwo^por^nyw^^e^ ^^
ró^n7cahIopqT?nykowycTorazprz7cFwdzTałaćk^^^^ Administracj; Publicznej -^że_naka^^ §6 u^^p^kt. 2 zat^znikanr l
do^RoTporaądzenm Prezesa Rady Ministrów z dnia 18 stycznia 2011 r. w sprawie ."strukcJi. kancelaryineJl^;\<DZ u z
udn^o7tv^20\ f r. )"archTwizowanie, również wszystkich niezamówionych ofert, a co dopiero petycji^i wniosków^
^muaS^y^. Cieczy "naTtenfakt"nkm7em\:e:pr^^^^^^^ się z pewnością do większej rozwagi w wydatkowaniu środków

publicznych.

Duża ilość powoływanych przepisów prawa w przedmiotowym wniosku, wiąże si?ztym, zechcemyu^knąc^ś^^intenc)i
Fp^^a^h^omio^^htelefomcznych-co rzadka
^t'zJeirj S'Tpniaełzg'ada się7powolanymfprzepisami prawa, prosimy aby zastosowano PodstawyPrawnJ,akcePtow,an^P^SJ^t1^^^S^^^^^^StZo^eZtySrWm^Towan^. K^^^^
P^SS^^e^^kargfw lnteresiep^^^
SuSz&nT^do^Jrga^a"cJri InTt^^S^rapu^icuSl ;^rTz'wa°rt^54Jusri Konst7^^^^ zapewnia się wolność wyrażania swoich poglądów oraz

pozyskiwania i rozpowszechniania informacji."

Pamiętajmy również o przepisach zawartych interalia: w art. 225^KPA= ''§ l,Niktmemoze"b^n^ a^S^ek
u;z'cz^blelk lub zarzut Powodu złożenia skargi lub wniosku albo z powodu d^tarczenia materiału do pubHkacj^o^^^^^^S!^^^^ ^^^^^^^c^

rterytorFalnego i mnę organy samorządowe oraz organy °,rga"izacji społecznych ^ąobo^^
SZOorZrk^ISm"Sa^omolr a"nr^^^^^^ składania^skarg i wn.osków lub dostarczania informacji - do

^S,^S°°^SS:^^^ <.,osk<> o ud>,l.n< irfonn.ci, p>bU"n.j, liczb, sk.rg zlozo. y.h do WSA,
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jak również liczba pozwów złożonych do sądówjejonowych, świadczyć ""żeobrakuzam^resowa^w^eg^^w^ ^^
Jp^zwecl^ego7r ^^^^^^^^
?^Jr^sto^s^5ego"działama7poprTeTni^
^ieTrin^rne^LB^JrolSoibrM amYnadzieję, 'zmienić powyższą ocenę, być może nasz wniosek choć w niewielkim stopniu

- przyczyni się do zwiększenia tych wskaźników.

y, ABY NASZA PETYCJA NIE BYŁA W ŻADNYM RAZIE ŁĄCZONA Z PÓ^IEJSZYMJakmkol^Atlybem
zam6vS? nie'musimydodawać, ^mamy nadzieję, iż wszelkie postępowania będą prcywadzone zuwz81?dnienlemzasad
uczcwejkonkurencjY- fo wyborze oferenta będą decydować jedynie ustalone przez decydentów kryteria związane i
parametrami ofert oraz ceną.

Oczywiście - wszelkie ewentualne postępowania - ogłoszone przez Jednostkę Administracji yubllcme[;b^en^tw^em
niniejszego wniosku - należy przeprowadzić zgodnie z rygorystycznymi zasadami wydatkowania środków PuMicmycn - z

jróeniem stosowania zasad uczciwej konkurencji, przejrzystości i transparentnosci - zatem w pełni legę artis. ̂  ^
Fonon ie sygnalizujemy, "że do"wniosku dołączono plik podpisany bezpiecznym kwalifikowanym PodPisem ele_ktromcznym-
Weryfikacja podpisu i odczytanie pliku wymaga posiadania oprogramowama, które bez ponoszenia opłat, można uzyskać na
stronach WWW podmiotów - zgodnie z ustawą, świadczących usługi certyfikacyjne.

Z poważaniem:
Adam Szulc - Prezes Zarządu
Szulc-Efekt sp zoo
KRS:0000059459
ul. Poligonowa l
tel. (22) 673-62-12
608-318-418
603-158-914
Kapitał Zakładowy: 222 000,00 pln.
wwxv. gmina. pl w\\'w. samQi-zad. El
"w\vw~einina. pl - jawność i transparentność - narzędzie do walki z kompcją i nadużyciami

Kierownik Jednostki Samorządu Terytorialnego (dalej JST) - w rozumieniu art. 33 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o
samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2022 r. póz. 559 , 583)

Dane Podmiotu wnoszącego petycję znajdują się poniżej oraz w załączonym pliku sygnowanym kwalifikowanym podpisem
elektronicznym - stosownie do dyspozycji Ustawy z dnia 5 września 2016 r. o usługach zaufania oraz identyfikacji elektronicznej
(t. j. Dz. U. z 2019 r. póz. 162, 1590) oraz przepisów art. 4 ust. 5 Ustawy o petycjach (tj. Dz. U. 2018 póz. 870)
Data dostarczenia zgodna z dyspozycją art. 61 pkt. 2 Ustawy Kodeks Cywilny (t. j. Dz. U. z 2020 r. póz. 1740)

Adresatem Wniosku/Petycji* -jest Organ ujawniony w komparycji -jednoznacznie identyfikowalny za pośrednictwem adresu
e-mail pod którym odebrano niniejszy wniosek/petycję. Rzeczony adres e-mail uzyskano z Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu.

W razie wątpliwości co do trybu jaki należy zastosować do naszego pisma - wnosimy o bezwzględne zastosowanie dyspozycji art.
222 Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (t. j. Dz. U. z 2021 r. póz. 735 , 2052)

Gminnaf*) Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
Przewodniczący Komisji

ex officio - za pośrednictwem Kierownika JST
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Chcemy aby wszystko odbywało się jawnie i transparentnie - zatem prosimy o opublikowanie w BIP - wszystkich naszych pism i
wniosków związanych z niniejszym postępowaniem.

Dane wnioskodawcy/petycjodawcy znajdują się poniżej oraz - w załączonym pliku sygnowanym podpisem elektronicznym,
weryfikowanym kwalifikowanym certyfikatem - stosownie do dyspozycji Ustawy z dnia 5 września 2016 r. o usługach zaufania oraz
identyfikacji elektronicznej (Dz. U. 2016. 1579 dnia 2016. 09. 29) oraz przepisów art. 4 ust. 5 Ustawy ° Pety^ach (Dz'u;2018-870 tj'
z dnia 2018. 05. 10) - Data dostarczenia - zgodna z dyspozycją art. 61 pkt. 2 Ustawy Kodeks Cywilny (Dz. U. 2018. 1025 t.j. z dnia
2018.05.29)

Idee fixe wniosku - Codziennie w Polsce umiera JEDEN młody człowiek z powodu przedawkowania dopalaczy - Wszyscy mamy
obowiązek zrobić więcej w tej sprawie niż dotychczas - wykorzystajmy wszystkie nowoczesne media w tym Internet w walce z tą
Plagą! .. -..,..
Tymczasem w naszym Kraju w Gminach - w odróżnieniu od prawie wszystkich tego typu Jednostek Samorządowych - na świecie -
prawie wcale nie wykorzystuje się Mediów Elektronicznych do prewencji Nałogów - nawet stron WWW - nie mówiąc już o social

https://www. emcdda. europa. eu/attachements. cfm/att_240226_EN_TDAU15001ENNl. pdf<https://www. emcdda. europa. eu
/attachements. cfm/att_240226_EN_TDAU15001ENNl. pdf>

Do członków GKRPA i kierownika JST
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych -jw.

Preambuła Wniosku:

Celem tego materiału jest aby wyjaśnić Wam sposób argumentacji zawarty w naszych petycjach i pomóc zrobić coś
niestandardowego - pro publico bono dla Dzieciaków w ramach zadań określonych w art. 4 index l Ustawy o wychownaiu w
trzeźwości (...)

W przypadku wątpliwości co do kontentu niniejszego wniosku - prosimy o tel. pod nr. 608-318-418 - postaramy się werbalnie
wytłumaczyć intencje i zakres pytań - tel. 608-318-418

Pomimo, że wszystkie GKRPA (ponad 2 tyś. Gmin w Kraju) uwżają że idealnie wykonują swoje zadania i lepie nie można -
codziennie\A/ Polsce umiera JEDEN mtody człowiek (często w małych gminach) z powodu przedawkowania dopalacży ! - sic! )

Jak wynika z uprzednio przeprowadzanych wnioskowań do Gmin oraz z analizy budżetów Gmin/Miast - właściwe wykorzystanie
środków jakimi dysponują Gminy w związku z uiszczaniem opłat przez Przedsiębiorców - wynikających z dyspozycji Ustawy z dnia
26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz. U. z 2018r. póz 2137) - wydaje się
niezwykle istotne z punktu widzenia uzasadnionego interesu społecznego - pro publice bono oraz z punktu widzenia realizacji
celów określonych w Gminnych programach Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania
Narkomanii.

Media donoszą w ostatnim czasie - o nabrzmiałej problematyce związanej z nadużywaniem przez Młodzież dopalaczy^- a
obowiązkowe zadania Gmin wynikające z dyspozycji powyżej wzmiankowanej Ustawy lub Ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o
przeciwdziałaniu narkomanii (Dz. U. z 2019 r. póz. 852)- są (co wynika ze statystyk oraz materiałów medialnych) ciągle
niezadowalające.

Materiał TVPInfo:https://www. tvp. info/43314343/raport-o-dopalaczach-zgon-prawie-co-drugi-dzien-najczesciej^wsrod-mlodych-
osob<https://www. tvp. info/43314343/raport-o-dopalaczach-zgon-prawie-co-drugi-dzien-najczesciej-wsrod-mlodych-osob>
lub:https://www. tvp, info/42749852/cios-w-handlarzy-smierci-dopalacze-gangu-zabilY-co-najmniej-cztery-osoby
<https://www. tvp. info/42749852/cios-w-handlarzy-smierci-dopalacze-gangu-zabily-co-najmniej-cztery-osoby>

Dodatkowo -jak wynika z protokołów pokontrolnych NIK (sprzed kilku lat i dostępnych w sieci tnternet - na stronach nik. go^. p!
^http:/7nik. gov. pl/>) -w przeszłości NIK wielokrotnie - negatywnie oceniała wywiązywanie się z Gmin z wykorzystania środków na

cję Gminnych Programów Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnych Proeramow^
P^eci"wd:ziałania"Narkomanii - vide: Protokoły pokontrolne - Nr ewid. 27/2013/P/12/165/LPO lub LWA-4114-05-09/2011 -
1/11/005 - dostępne na stronach Internetowych www. nik. gov. pl <http://www. nik. gov. pl/>.
Aby'zob''razowar-'skandaliczną sytuację w tym obszarze załączamy - in fine niniejszego wniosku - Jeden ze wzmiankowanYC^_^
p'ro'tokołówNIK, z którego wynika, że niektóre Gminy wykorzystują jedynie cześć z dochodów z opłat za zezwolenia na re
zadań określonych wart. 18 index 2 rzeczonej Ustawy-sic! _..... "" ._ .. ̂ ,.... _;-i. :."
Nie"może byćna'tozgody7połecznej - gdyż jak wynika z powyżej zamieszczonych materiałów TYP INFO - prawie co drugi dzień
umiera młody człowiek z powodu zażywania dopalaczy. . . _ . _^, _.

"biemosć'Gm7n (operacyjnie bierność GKRPA) w tym obszarze przejawiająca się niewykorzystaniem środków ^ ^ ^
,'przez Ustawodawcę na walkę z tego rodzaju patologiami - wydaje się całkowicie "iezrozumia ta ^owm_na bVĆ -w

^ni'em7mu'wnio skodawcy'- piętnowana przez Organy Gmin (Wójtów/Burmistrzów/Prezydentów) oraz podlegać kontroli

społecznej - wszystkich podmiotów i podatników posiadających jakiekolwiek informacje w tej mierze.
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Dobrym narzędziem w tej mierze dla Obywateli i Podmiotów -jest Ustawa o petycjach czy ustawa o dostępie do informacji
publicznej.

Jak wynika z odpowiedzi -jakie uzyskaliśmy w 2019 i 2020 r. - pytając niektóre Gminy w trybie ustaw^zdni^6w/_^ r- °
dostępie do info7ma^pubncznej-('Dz. U. 2018. 1330 t. j. z 2018.07. 10) -o niewykorzystywane środki z tytułu wzmian_k^^^
budżetów - sytuacja wcale nie ulega .poprawie w stosunku do okresu jaki obejmuje poniżej załączony protokół POKOntrolny^;
spr~zed"paru~lat, z którego wynika że ad exemplum - Miasto Będzin w poprzednich latach niewykorzystato ponad 600 tyś.;
na walkę z patologiami - co więcej przeznaczyło te środki na inne cele - sic!
Od tamtej pory niewiele się zmieniło.

Środki, które zgodnie z ustawą powinny być wydatkowane na walkę z uzależnieniami wśród dzieci i młodzieży są w Gminach
częstokroć traktowane po macoszemu - czyli niewykorzystywane.
W'gmin'ach--sytuacja tego typu nie jest jednostkowa ale wręcz permanentna. Zdaniem wmoskodawcy J"li "iewYkor^
budżet to~kwota-przekraczająca 30% wzwyż - może to świadczyć o bezczynności Wójtów/Burmistrzów/Prezydentów w tym
obszarze, bagatelizowaniu problematyki lub wręcz o niedbalstwie.
InTnemniejizego wniosku - załączamy odpowiedź z sygnowaną przez Burmistrza Gminy Torzym z której wynika, że w 201Sr.
Gmina "niewyko°rzystała-(przesunęła na kolejny rok) prawie 50% wzmiankowanego budżetu - kwantyfikując - jest to kwota ok. 155

Trudno to zrozumieć, kiedy wg. ekspertów koszty alkoholizmu i narkomanii dla Gospodarki, ZUS'u etc - sięgają kilkunastu
miliardów złotych rocznie - nie wspominając o niewymiernych kosztach jakie ponosi RODZINA, Młodzież, sytem edukacji, system
ochrony zdrowia, etc . __ .
Poniżej'załączmy odpowiedź Wójta Gminy Biskupice - gdzie przedmiotowa niewykorzystana kwota - przekracza 75%- sic !

l >

Wszystkie te sprawy możemy omawiać.werbalnie - dzieląc się naszym doświaczeniem - pro publice bono - 608-318-418

Tymczasem, jak wynika z wzmiankowanych protokołów - roczne łączne dochody samorządów - z wnoszonych przez
Przedsiębiorców opłat za sprzedaż alkoholu - oscylują w granicach 700 min zł i statystyczny Przedsiębiorca nie może zrozumieć, ze
środki te nie są w całości zagospodarowywane przez Gminy !
Istnieje przecież cały wachlarz - nowoczesnych technologii informatycznych, które można wykorzystywać na polu walki z
patologiami dotyczącymi alkoholizmu i narkomanii.

Młodzież szukająca lokalnej pomocy w tych obszarach zazwyczaj nie znajduje żadnych przydatnych informacji - w skali mikro (w
obszarze miejscowo właściwym dla terenu Gminy).

Jeśli już Gmina w jakieś części wykorzystuje powierzony jej przez Podatnika budżet w zakresie prewencji - często są to pogadanki,
pogadanki, pogadanki (..)
W Załączeniu autentyczna opinia ucznia Szkoły powszechnej -16 letniego Jakuba S. - o tym jak Dzieciaki traktują rzeczone
standardowe pogadanki uświadamiające...

Tymczasem obecnie większość informacji - Młodzież czerpie z Internetu i mediów funkcjonujących w tym obszarze i dla młodych
osób jest to - jak powszechnie wiadomo - podstawowy środek komunikacji.
Brak prewencji w tym obszarze - wynika może z tego powodu, że żaden podmiot nie składał jeszcze petycji w tym względz e.
Mamy nadzieję, że nasza petycja po opublikowaniu nie będzie jedyna i przyłączą się do niej Fundacje oraz inne podnnioty, które w
związku z art. 241 KPA - mają obowiązek sygnalizować problematykę ex professo.

Jeśli istnieje taka możliwość autorzy petycji mogą przyjechać na kilkuminutową prezentację - na obrady wzmiankowanej komisji -
scilicet -GKRPA - tak aby werbalnie zyskać percepcję w zakresie przedłożonej petycji.

Zdaniem Wnioskodawcy: _ . . .. .
Dzięki działaniom sfer Rządowych (w skali makro) w ostatnim czasie sytuacja ulega znacznej poprawie, jednakże bez szybkiej
sanacji tego obszaru (w skali mikro) również w Gminach - proces ten będzie w dalszym ciągu przebiegał zbyt wolno - bez
namacalnych sukcesów w postaci znaczącej poprawy w wydatkowaniu środków publicznych w tym obszarze.

W mniemaniu Wnioskodawcy - działania sfer Rządowych jak i Agencji PARPA są konkretne - odpowiadające potrzebom i przynoszą
efekty.
- natomiastw Gminach jest jeszcze wiele do zrobienia w tej mierze.

W związku z powyższym:

l Wniosek - w trybie Ustawy o dostępie do inf. publ.
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Na mocy art. 61 Konstytucji RP, w trybie inter alia: art. 6 ust. l pkt 3 lit. f, art. 6 ust. l pkt 5 Ustawy z dnia 6 wrześniaodost^ie
do info7m~acji publicznej (D'z. U. 2018."1330 t. j. z 2018. 07. 10) - wnosimy o udzielnie informacji publicznej w przedmiocie stanu
faktycznego na ternie miejscowo właściwym dla Gminy (Adresata wniosku).

§1. 1) Per analogiam - wnosimy o podanie kwoty jakiej gmina nie wykorzystała - w 2021 r. z tytułu przewidzianych na ten rok
środków.

Szerzej - wzmiankowana problematyka została opisana w cytowanych protokołach NIK - wg. rzeczonych ProtokotówJedyni_ew,
skontrolow~anychgminach niewykorzystana kwota w tym względzie wyniosła łącznie ponad 14 min pln - sic! -z Punktuwidzema
interesu społecznego - zdaniem wnioskodawcy sytuacja taka jest skandaliczna i świadczy o rażącym lekceważeniu |
Gminy rzeczonej problematyki.

Dane te wydają się niezbędne do działania każdej Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - dlatego prosimy o
merytoryczne podejście do przedłożonej problematyki oraz ewentualne pozyskanie wnioskowanych danych.

Ponownie zwracamy uwagę na materiały medialne:
MateriatTVPInfo:h'ttps:/Mww. tvpj nfo/43314343/raport-o-dopalaczach-zgon-prawie-co-drugi-dzien-najczesciej^wsrod-^
osob~<https://wwwtvp7inW43314343/raport-o-dopalaczach-zgon-prawie-co-drugi-dzien-najcze
lub:https://www. tvpj nfo/42749852/cios-w-handlarzy-smierci-dopalacze-gangu-zabily-co-najmniej-cztery-osoby
<https://www. tvpjnfo/42749852/cios-w-handlarzy-smierci-dopalacze-gangu-zabily-co-najmniej<zte^
-"nier'powinny one zostawić żadnych wątpliwości co do tego, że uzyskanie informacji przekąs wnioskowanej ijq publikacja na
naszych portalach oraz analiza danych w skali makro pod kątem wykorzystania narzędzi informatycznych w szkołach
(intdigentnego oprogramowania) -'pozwalającego na walkę z problematyką patologii w tym obszarze-jest szc_z_egolnie^;otna z
punkty widzen ia interesu publicznego - co koresponduje bezpośrednio z art. 3 ust. l pkt. l Ustawy z dnia 6 września 2001 r. o

dostępie do informacji publicznej

Zatem - zdaniem Wnioskodawcy - powyższe pytania o informację publiczną - wydają się szczególnie istotne z punktu widzenia
interesu-publicznego pro publico bono '- nawiązując do art. 3 ust. l pkt. l Ustawy z dnia 6 września o dostępie do informa^
publicznej (Dz. U. 2018. l330t. j. z 2018. 07. 10) -gdyż ten obszar wydatkowania pieniędzy podatników - WYdaJe s1^ (Jak wyni^a z
[ipr'ze'dni-o uzyskanych przez nas odpowiedzi) - szczególnie wymagać - wdrożenia procedur OPtymaliza^ifi"ansowej_-_tak, a^
interesie publicznym wykorzystać potencjał nowoczesnych narzędzi informatycznych w walce z patologiami panującymi'

Uczniów Szkół Podstawowych i ponadpodstawowych.

§1.2) Jaką samoocenę wystawi sobie gmina w zakresie prowadzenia polityki prewencji w ciągu 2 ostatnich lat- n^baz^ ^^
Pow?e7zo^hpr7e7podatnika'ś7odków - scilicet - korkowe - optaty za sprzedaż alkoholu, etc) proszę dokonać samooceny w skali
od O do 10 przy czym 10 to najwyższa samoocena.

Zdalna obsługa Interesantów - w tym wykonywanie zadań związanych z prewencją alkoholową w sposób lnteraktywnYj_za
pomocą Intemetu) - staje się szczególnie istotna w czasie epidemii - i w naszym mniemaniu WPisu,ies^sueestie zawfrte^,
U^taw^ 'z"dnia-2marca'2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2020 póz. 374)^ ^_^
Notabene właśnie osoby osłabione nałogami wydają się w obecnym czasie szczególnie narażone na kontakt osobisty i i
kontaktów wraz z przepływem informacji prewencyjnych - może przejmować kanał związany z Internetem.

§2TN a"mocy art. 61 Konstytucji RP, w trybie inter alia: art. 6 ust. l pkt 3 lit. f, art. 6 ust. l pkt 5 ustawy^dn'a 6w^sn;a^ ^
^'stępiel dorinformaq'ipublicznej'(t:j. Dz. -U. z 2020 r. póz. 2176) - wnosimy o udzielenie informacji publicznej w przedmiocie jaka

kwotTzostata wydatkowana na utworzenie funkcjonującej strony WWW w ciągu ostatnich 5 lat.

§3 W trybie wyżej wzmiankowanych przepisów - wnosimy o podanie szczegółowej struktury wydatków informatycznych gminy za
ostatni rok - sdlicet od l maja 2021 r. do dnia złożenia niniejszego wniosku.

^rS^^bie Ustawy o petycjach (^U^18.870t^dnia^^ró)^dl^^^^^^^^^^^
rd^^o ̂ iSS^n^ku'Nie jest^to łączenie trybów -^tem P^^mY^lifitow^mm?^p'^, Sko^;rodki
^al^mwlTekl oZczo6nYll ii''odrębną petycję oznaczoną II -vide- J-Borkowski (WJ>B"Ada"m:ak'J- Borkowski- Kodeks

postępowania., s. 668; por. także art. 12 ust. l komentowanej ustawy -^stWnews}e^ lntem^____,,
'^^r^^ad^^^^^ -postulaty związane z petycją - numeruje nowymi oznaczeniami od §2. etc

Preambuła petycji:
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W kontekście alarmujących informacji dotyczących plagi związanej z nadużywaniem alkoholu i środków odurza^cYchws^
m\od^zy^'vide"http7://www'tvp7nW4^
osob<htt'ps://www. tvp. info/43314343/raport-o-dopalaczach-zgon-prawie-co-drugi-dzien-najczesciej-wsrod-mlodych-c

§2) Wnosimy aby Kierownik JST wraz z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych -^wzorem takich Panstw^
Ntemcy~czy Francja zaplanowali jak najszybsze wykorzystanie narzędzi związanych z Internetem i Informatyzacją - sensu largo i
wykorzystania w ramach działań Gminy, Szkół, OPS'ów właściwych miejscowo dla terenu Gminy.
Wykorzystanie mediów związanych z informatyzacją i Internetem w tym w szczególności mediów SPOłecznosciowych - zdani,em
wniostodawcy powinno-mieć miejsce szczególnie na polu informacji i edukacji dostępnej na stronach WWW i BIP ̂ szczególnie o
charakterze -"prewencji, profilaktyki i dostarczania informacji - młodym osobom - poszukującym jej w zakresie lokalnym.

W USA strony WWW tego typu prowadzone przez Hrabstwa - zawierają nawet gry, quizy. Czaty, grupy dyskusyjne i wszelkiego
rod~zaju'nowoczesne narz ędzia, których celem jest zyskanie percepcji u Dzieci i Młodzieży - tak aby dając pomysły na spędzenie

wolnego czasu - odciągnąć Dzieci i Młodzież od sięgania po dopalacze i używki
W Polsce na stronach WWW Gmin - jest to często jedynie - zakładka typu - "Sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych" - ciekawe czy z braku innych informacji Młody człowiek - zamiast ulegać pokusom stosowania używek
- "zatopi się" w studiowanie sprawozdania Komisji - sic! - ad exemplum: http://www. urzadgminy. gniezno. pl/portal/gkrpa. html
<http://www. urzadgminy. gniezno. pl/portal/gkrpa. html> - vide - odnośnik w dole prawego Menu

Osnowa Petycji:.
Jeśli w tym roku rzeczone środki nie zostały jeszcze w całości wykorzystane - wnosimy aby zaplanować odpowiednie działania -
jeszcze w tym roku - ad hoc.
Zatem zgodnie z art. 2 ust. 2 pkt li 2 Ustawy o petycjach w związku z art. 28 KPA i 241 KPA - petycjodawca posiada interes
prawny w tym obszarze - chcąc łączyć uzasadniony interes społeczny pro publice bono z interesem ekonomicznym podmiotu
prowadzącego działalność gospodarczą w tym obszarze już ponad prawie 25 lat. Oczywiście chcemy poddać się wszelkim
zasadom uczciwej konkurencji w ramach zasad wydatkowania środków publicznych przez Jednostkę Administracji Publicznej - w
zakresie celów -w tym akurat przypadku - określonych w art. 4 index l Ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w
trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz. U. z 2018r. póz. 2137)

Podkreślamy ponownie, że długofalowym celem wykorzystania rzeczonych narzędzi - scilicet stron WWW - byłaby pomoc
młodym ludziom i Rodzicom poszukującym tego typu informacji w Internacie również w zakresie zwiększania świadomości
dotyczącej problematyki związanej z przeciwdziałaniem patologiom wśród dzieci i młodzieży szkolnej w związku z nadużywaniem
alkoholu i środków odurzających.

Wnioskodawca/petycjodawca - wykonuje tego typu usługi związane z utworzeniem strony WWW - zgodnej z wymogami
Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 kwietnia 2012 r. w sprawie Krajowych Ram Interoperacyjności, minimalnych wymagań
dla rejestrów publicznych i wymiany informacji w postaci elektronicznej oraz minimalnych wymagań dla systemów
teleinformatycznych (Dz.U. 2017.2247 t.j. z 2017.12.05)
Serwis tego typu może jednocześnie promować działania związane ze zdrowym stylem życia - scilicet -informować o szkodliwości
stosowama używek czy nadużywania alkoholu - a także informować o zadaniach i zakresie kompetencji Ośrodka Pomocy
Społecznej.

Ceny na rynku - oscylują od 1000 pln do 100 000 pln + vat - za utworzenie (opłata jednorazowa)

Jeśli - postępowanie jest prowadzone uczciwie z uwzględnieniem zasad uczciwej konkurencji i z poszanowaniem zasad
maksymalizacji oszczędności środków publicznych - Wnioskodawca często wygrywa i wykonuje rzeczoną usługę. W przypadku
tego typu zleceń jesteśmy w stanie wykonać rzeczone zlecenie w kwocie 1000 pln + vat produkcja jednorazowo i utrzymanie
1000 pln - rocznie (w pewnych przypadkach rezygnujemy nawet z wynagrodzenia za utrzymanie)

Przy tego typu kwotach - chcemy i musimy oczywiście podać się zasadom uczciwej konkurencji - w naszym mniemaniu może być
to tryb negocjacji cen - scilicet - w związku z art. 54 i 55 Ustawy Prawo zamówień publicznych (Dz. U. 2018. 1986 t. j. z 2018. 10. 16)

Tego typu działania muszą być zawsze jawne, transparentne oraz prowadzone w pełni legę artis z uwzględnieniem zasad uczciwej
konkurencji.

Sugerujemy tylko aby tworzenie tak prostych stron - nie skończyło się zamówieniem - ad absurdum - TAK JAK zrobił to jeden
SĄDÓW naszym kraju (o polskich Sędziach krążą już anegdoty) - wydatkując - absurdalną kwotę pół miliona złotych - za prostą
stronę WWW - i łamiąc jeszcze do tego przepisy prawa -sic ! - o czym czytać można w materiałach prasowych i instytucji
kontrolnych-vide: https://www. gazetaprawna. p]/artykuly/719574, sad-najwyzszy-zamowil-droga-strone-internetowa-bez-
przetargu-zlamal-prawo. html<https://www. gazetaprawna. pl/artykuly/719574, sad-najwyzszy-zamowil-droga-strone-internetowa-
bez-przetargu-zlamal-prawo.html>
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Podajemy ten przykład dlatego, że jesteśmy uczuleni - ex katedra na przykłady - kiedy niektóre Gminy lub GOPS'y wydatkują
absurdalne kwoty na tworzenie prostych stron WWW (niezwiązanych akurat z zadaniami wykonywanymi przez GKRPA) u naszej
konkurencji - co prawda nie tak wysokie jak powołany wyżej przykład Sądu, ale nawet 10 % kwoty, którą wydał wyżej powołany
Sąd na tego typu usługi wydaje się - krańcową niegospodarnością i nieuczciwością i powinno być piętnowane przy każdej okazji
O tego typu absurdalnych wydatkach można czytać w niektórych zakończonych postępowaniach na BIP'ach i niektórych stronach
WWW Gmin i Ośrodków Pomocy Społecznej - choć nie są to tak częste przypadki, jak w przypadku Sadów - za poprzednich władz -
w latach 2007 - 2015 - kiedy skala tych nieprawidłowości dochodziła do ekstremum - włącznie z korupcją (za poprzednich
Rządów) w MSWiA w 2011 r. - vide https://www. newsweek. pl/polska/korupcja-w-mswia-beda-kolejne-zatrzymania-w-mswia
/z2pwd3v<https://www, newsweek, pl/polska/korupcja-w-mswia-beda-kolejne-zatrzymania-w-mswia/z2pwd3v>

Rozpisujemy się na ten temat tak szeroko, gdyż nie chcemy aby efektem niniejszej petycji byty jakieś działania Decydentów
związane z wydatkowaniem nierynkowych kwot. Wręcz przeciwnie expressis verbis - zaznaczamy, że dziatania te można
realizować wydatkując - ad hoc -niewielkie kwoty - a naszym celem nie jest doprowadzenie do sytuacji, w której w miejsce
niewydatkowania środków (co jak sygnalizuje NIK jest deliktem prawnym) - nastąpitoby marnotrawienie środków publicznych - co
jest przestępstwem w naszym mniemaniu i o czym można czytać powyżej.
Jawność i transparentność w Gminach - powinna właśnie - znaleźć szczególny wyraz z publikatorach internetowych - typu BIP i
WWW -może wtedy -w ramach większej kontroli społecznej nie dochodziłoby do przypadków jak https://www. tvp. info
/40819340/WYplacila-sobie-177-tys-zl-z-konta-osrodka-pomocy-spolecznej-zarzuty-dla-byle]-kierowniczki<https://www. tvp. info
/40819340/wyplacila-sobie-177-tys-zl-z-konta-osrodka-pomocy-spolecznej-zarzuty-dla-bylej-kierowniczki>

§3) Aby zachować pełną jawność i transparentność działań - wnosimy o opublikowanie treści petycji -wraz z załącznikami - na
stronie internetowej WWW lub BIP podmiotu rozpatrującego petycję - w tym przypadku Gminy/Miasta (Adresata) - na
podstawie art. 8 ust. l ww. Ustawy o petycjach - co jest jednoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację wszystkich danych
podmiotu wnoszącego petycję. Chcemy działać w pełni jawnie i transparentnie. Jeśli należy coś zanimizować -proszę to uczynić -
ale nie widzimytakich danych (dane Urzędników nie podlegają animizacji - uczeń sygnował opinię jedynie inicjałem nazwiska,
etc)

Optymalizację i wdrożenie procedury sanacyjnej - Petycjodawca - rozumie w tym przypadku -jako - ad exemplum - skuteczniejszą
walkę z patologiami.

Dla zobrazowania problematyki bezczynności Gmin w ratowaniu młodzieży i dzieci dla których przeznaczony powinien być
fundusz korkowy załączamy przykładową odpowiedź Gminy Biskupice (o której wzmiankowaliśmy powyżej), która expressis verbis
potwierdza niewydatkowanie ponad 70 % rzeczonego budżetu -
-to nie wyjątek ale wręcz uzus - w co nikt nie wierzy dopóki nie zobaczy posiadanych przez nas odpowiedzi z Gmin - sygnowanych
przez Decydentów.

Tymczasem można wykorzytać narzędzie Internetowe do prewencji - in fine wniosku .- zataczamy dokumenty przedstawiające
stanowisko PRARPA w kwestii wykorzystania narzędzi Internetowych do walki z patologiami.

Co więcej - in fine wniosku - znajduje się załącznik z odpowiedzią z Gminy Aleksandrów Drugi (pow. bitgorajski) - z któ^wynika,
że są w"Polsce Gminy, które i prawie 50% środków uzyskiwanych od Podatników zgodnie z Ustawą o wychowaniu^w trzezwoścl',
przeciwdzia7aniu alkoholizmowi - wydatkują na ... wynagrodzenia Gminnych Komisji Rozwiązywania problemówAlkoho^wych_w
^atączeniu odnośny przykład wg. Odpowiedzi sygnowanej przez Wójta - na zakup materiałów Gmina WYdatkowata 499'3_8_Ph^
na wyangrodzenia członków Komisji'... 13 382, 73 zł. - się! Tymczasem rzeczone środki powinny być wydatkowane par excellence -
na walkę"z alkoholizmem i narkomanią ! wszak leczenia wymagają osoby uzależnione ... nie Urzędnicy Komisji.

Pozwalamy sobie powtórzyć, że w opinii Wnioskodawców, Wydziaty/Referaty i Urzędnicy (Stanowiska Jednoosobowe) -^
posiadający w zakresie swoich kompetencji sprawy związane - sensu largo - z ulepszeniem organizacji i "SPrawnle"lem_Pracv _
J'ed'nostk?, a także lepszym zaspokojeniem potrzeb ludności ludności i redukcją wydatków publicznych - powinny;
w tego typu procedury sanacyjne.

Pomimo, że nie wnioskujemy o informację przetworzoną w zakresie wymagającym znacznych nakładów pracy, uzasadmamy nasze
nia"stosownie do brzmienia art. 3 ust. l pkt. l Ustawy o dostępie do informacji publicznej -tym, że przedmiotowa ^

rn fo"rmacja"oraz ewentualna późniejsza próba optymalizacji tego obszaru wydaje się szczególnie istotna z punktu widzenia

Interesu Społecznego.

Przewidujemy opublikowanie efektów Akcji na naszym portalu www. gmina. pl <http://www. gmina. pl/>
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§4) Wnosimy o zwrotne potwierdzenie otrzymania niniejszego wniosku i petycji w trybie - odnośnych przepisów prawa - na adres
e-mail stopaferom@samorzad. pl <mailto:stopaferom(5)samorzad. pl> .. .. .... "" _...,.
§5) Wnosimy^ to, aby odpowiedź w przedmiocie powyższych pytań złożonych na mocy art. 61 Konstytucji RP w związku_zart_
241 KPAYzostata udzielona - zwrotnie na adres e-mail stopaferom@samorzad. pl <mailto:stopaferom@samorzad. pl> - stosownie
do art. 13 ww. ustawy . . .. . ,..... ___. _,.
§6) Wniosek został sygnowany kwalifikowanym podpisem elektronicznym - stosownie do wytycznych Ustawy z dnia 5 września
2016 r. o usługach zaufania oraz identyfikacji elektronicznej (Dz. U. 2016. 1579 dnia 2016. 09. 29)

III - Wniosek odręby w trybie Rozporządzenia w sprawie instrukcji kancelaryjnej:
Zwracamy uwagę, że Ustawodawca do tego stopnia stara się - poszerzyć spektrum możliwości PorównVwani^cen ' wyborLI
różnych opcji rynkowych oraz przeciwdziałać korupcji w Administracji Publicznej - że nakazał w §6 ust. 2 pkt. 2 zatącznika^nr l do
Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 18 stycznia 2011 r. w sprawie instrukcji kancelaryjnej, (... ) (Dz. U. z dnia 20 stycznia
2011 r. ) -' archiwizowanie, również wszystkich niezamówionych ofert, a co dopiero petycji i wniosków optymalizacyjnych. Cieszy
nas ten fakt niemiernie, przyczyni się z pewnością do większej rozwagi w wydatkowaniu środków publicznych.

§7) Aby zachować pełną jawność i transparentność działań - na podstawie wzmiankowanego powyżej §6 ust. 2 pkt. 2 żal. nr l w
sprawie instrukcji kancelaryjnej - wnosimy o podanie klasy z wykazu akt pod którą zarchiwizowano załączoną in fine - przykładową
umowę - scilicet: zgodnie z brzmieniem rzeczonego przepisu: "Dokumentacja nietworząca akt spraw to dokumentacja, która nie
została przyporządkowana do sprawy, a jedynie do klasy z wykazu akt.
2. Dokumentację, o której mowa w ust. l, mogą stanowić w szczególności: l) zaproszenia, życzenia, podziękowania, kondolencje,
jeżeli nie stanowią części akt sprawy;
2) niezamawiane przez podmiot oferty, które nie zostały wykorzystane;
3) publikacje (dzienniki urzędowe, czasopisma, katalogi, książki, gazety, afisze, ogłoszenia) oraz inne druki, chyba że stanowią
załącznik do pisma; (... ) "

IV - Wniosek odrębny w trybie Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. 2017. 1257 t. j. z
2017.06. 27)
§8) Wnosimy o wyznaczenie terminy rozmowy telefonicznej - z Kierownikiem JST - w trybie art. 253 KPA - w dzień przyjęć
Interesantów w sprawach skarg i wniosków.
W zakresie tego punktu wnosimy o podanie w odpowiedzi wyznaczonego dnia i godziny

§8) Fakultatywnie wnosimy aby odpowiedź została wysłana do wiadomości - dwnik@nik. gov. pl <mailto:dwnik@nik. gov pl> (w
ramach dobrej woli odpowiadającego - gdyż nie ma takiego obowiązku prawnego) - niniejszy wniosek został wysłany DW:
dwnik@nik. gov. pl <mailto:dwnik@nik. gov. pl>: - na mocy § 2. Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r. w
sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków. (Dz. U. z dnia 22 styczna 2002 r. Nr 5, póz. 46) - scilicet:
Skargę lub wniosek adresowane do właściwego organu i przesłane w odpisie do innego organu rozpatruje i załatwia, w ramach
swojej właściwości, organ, do którego były adresowane.

Wnioskodawca:

Osoba Prawna

Szulc-Efekt sp. z o. o.
Prezes Zarządu: Adam Szulc
ul. Poligonowa l
04-051 Warszawa

nr KRS:0000059459
Kapitał Zakładowy: 222.000,00 pln
www.gmina.pl <http://www.gmina.pl/> www.samorzad.pl <http://www.samorzad.pl/>

Dodatkowe informacje:
Stosownie do art. 4 ust. 2 pkt. l Ustawy o petycjach (Dz. U. 2018. 870 t. j. z dnia 2018. 05. 10) - osobą reprezentująca Podmiot
wnoszący petycję - jest Prezes Zarządu Adam Szulc
Stosownie do art. 4 ust. 2 pkt. 5 ww. Ustawy - petycja niniejsza została złożona za pomocą środków komunikacji elektronicznej - a
wskazanym zwrotnym adresem poczty elektronicznej jest: stopaferom@samorzad. pl <mailto:stopaferom@samorzad. pl>
Adresatem Petycji -jest Organ ujawniony w komparycji -jednoznacznie identyfikowalny za pomocą uzyskanego z Biuletynu
Informacji Publicznej Urzędu - adresu e-mail !

Komentarz do Wniosku:

Przypominamy, że przy ewentualnym wyborze rozwiązań rynkowych - Urzędnicy powinni kierować się jedynie zasadami
zachowania uczciwej konkurencji i racjonalności oraz oszczędności i pełnej jawności w wydatkowaniu środków publicznych
pochodzących z pieniędzy Podatników.
im więcej zebranych przez Urząd w danym obszarze niezależnych ofert rynkowych - tym większa szansa na wykorzystanie zasad
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uczawej konkurencji w celu oszczędności środków publicznych. . ,. .
Jakiekolwiek ewentualne działania Urzędnikó^A/ wynikłe z procedowania niniejszej petycji/wniosku - powinny być wykonywane z
uwzględnieniem zasad uczciwej konkurencji oraz pełnej jawności, transparentności i racjonalności przy wydatkowaniu;
publicznych.

Adresat jest jednoznacznie identyfikowany - na podstawie - unikalnego adresu e-mail opublikowanego w Biuletynie Informacji
Publicznej Jednostki i przypisanego do odnośnego Organu.

Rzeczony adres e-mail - zgodnie z dyspozycją art. l i 8 ustawy o dostępie do informacji publicznej -stanowiąc informację pewną i
potwierdzoną-jednoznacznie oznacza adresata petycji/wniosku. (Oznaczenie adresata petycji/wniosku)
Pomimo, iż wy rzeczonym wniosku powołujemy się na art. 241 Ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania ^
administracyjnego (Dz. U. 2016. 23 t. j. z dnia 2016. 01. 07) - w naszym mniemaniu - nie oznacza to, że Urząd powinien rozpatrywać
niniejsze wnioski w trybie KPA ,., _.. _.... _._.,.:
W opinii Wnioskodawcy Urząd powinien w zależności od dokonanej interpretacji treści pisma - Procedować naszew"losk1^ w
trybie Ustawy o petycjach (Dz. U. 2014. 1195 z dnia 2014. 09. 05) lub odpowiednio Usta\wy o dostępie do informacji publicznej
(wynika to zazwyczaj z jego treści i powołanych podstaw prawnych).
Zatem - wg. Wnioskodawcy niniejszy wniosek może być jedynie fakultatywnie rozpatrywany - jako optymalizacyjny w związku z

W naszych wnioskach/petycjach często powołujemy się na wzmiankowany art. 241 KPA - scilicet: "Przedmiotem wniosku mogą^
być'wszczególności'sprawY ulepszenia organizacji, wzmocnienia praworządności usprawnienia pracy i zapobiegania nadużyciom,
ochrony własności, lepszego zaspokajania potrzeb ludności. " - w sensie możliwości otwarcia procedury sanacyjnej.^
Każdy Podmiot mający styczność z Urzędem - ma prawo i obowiązek - usprawniać struktury administracji samorządowej.
Zatem'pomimo formy zewnętrznej - Decydenci mogą/powinni dokonać własnej interpretacji - zgodnie z brzmieniem art. 222 KPA.

Nazwa Wnioskodawca - jest dla uproszczenia stosowna jako synonim nazwy "Podmiot Wnoszący Petycję" - w rozumieniu art. 4
ust. 4 Ustawy o petycjach (Dz. U. 2014.1195 z dnia 2014.09.05)

Pozwalamy sobie również przypomnieć, że ipso iure art. 2 ust. 2 Ustawy o dostępie do informacji publicznej " (... ) Od osoby
wykonującej pra\wo do informacji publicznej nie wolno żądać wykazania interesu prawnego lub faktycznego.

Wnioskodawca - pro forma podpisał - niniejszy wniosek - bezpiecznym kwalifikowanym podpisem elektronicznym (w załączeniu
stosowne pliki") - choć według aktualnego orzecznictwa brak podpisu elektronicznego nie PowoduJe_bezPrzedmiotowośc1^^^
wni'osku, -stósownie-do orzeczenia: Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie l OSK 1277/08. Podkreślamy jednocześnie,
iz prTedmiotowy wniosek traktujemy jako próbę usprawnienia organizacji działania Jednostek AdmlnistracJi publ;cznej/ w cel"
lepszego'zaspokajania potrzeb ludności. Do wniosku dołączono plik podpisany bezpiecznym kwalifikowanymPodfl ser",
el^ktr^niczn?m, ~zawiera-ontaką samą treść, jak ta która znajduje się w niniejszej wiadomości e-mail. Weryfikacja podpisu i
odczytanie pliku wymaga posiadania oprogramowania, które bez ponoszenia opłat, można uzyskać na stronach WWW
podmiotów - zgodnie z ustawą, świadczących usługi certyfikacyjne.

Celem naszych wniosków jest - sensu largo - usprawnienie, naprawa - na miarę .stnieJ^ychmożliwośc^^unkcjonowan-iastm^
Administracji Publicznej - głownie w Gminach/Miastach - gdzie jak wynika z naszych wniosków - stan faktyczny wymaga wszczęcia
procedur sanacyjnych,

W Jednostkach Pionu Administracji Rządowej - stan faktyczny jest o wiele lepszy.

Zwracamy uwagę, że Ustawodawca do tego stopnia stara się - poszerzyć spektrum możliwości Porownywama^nJW,ybw

róźn7c1i orpqi rynk owych 0'raz'przeciwdziatać korupcji w Administracji Publicznej - że nakazał,w§6ust; 2Pk^ 2 załą^;nika, nr,idl
'R"ozprorząd'z'eniia'Prezesa'Rady Mmistrów z dnia 18 stycznia 2011 r. w sprawie instrukcji kance{ar^ne}-^yz:[^dmaw ̂ cznia
20irrl ^"a7chi iwizowanie,-również wszystkich niezamówionych ofert, a co dopiero petycji i wnJoskówoPtYmalizacyjnych- cieszy

nas^ten fakt niemiernie, przyczyni się z pewnością do większej rozwagi w wydatkowaniu środków publicznych,

Duża ilość powoływanych przepisów prawa w przedmiotowym wniosku, wiąże się z tym, że chcemY unikn^w^asma^a intencji '
rp r7wnylchwro'zmowach~telefonicznych - co rzadko, ale jednak, ciągle ma mieJS  w PrzVPa_dku^d^

IeTdi^STInie'zgada sięz-powołanymi-przepisami prawa, prosimy aby zastosowano PodstawV Prawne.akcePtowa^
Dob^Petentri jawność^ycia publicznego jest naszym nadrzędnym celem, dlatego staramy się ^mez. uP^zedH1;a^a^.,
S^wow^atySeWnioskowania;Kwestie te Ustawodawca podkreślił i uregulował w art^ 63 '<°"styt"^-R^^^praw^
Sa^et/^^oski Skargi w interesie publicznym, własnym lub innej osoby za JeJzg°dą do organów wt^^^cznej oraz

n^aSi"instyWcjispote'cznychw'związku z wykonywanymi przez nie zadaniami zleconymi z zakresuadmn av,__ ,
^N^^ra^^^^TK onstytucjFR P^ażdemu zapewnia się wolność wyrażania swoich poglądów oraz pozyskiwania i

rozpowszechniania informacji."

Pamiętajmy również o przepisach zawartych inter alia: w art. 225KRA^'§l^^o^e S;:a?)n^^^^z^rbek
Lrza^rt7p^^cu\uto^ETka'rgiVubwmos^^ powodu dostarczenia materiału do publikacji o znamionach skargi lub
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wniosku, jeżeli działał w granicach prawem dozwolonych. § 2. Organy państwowe, organy Jednosteksamo^du"terylo r^lnego'
i^n^ga^amorządoweo^ organy organizacji społecznych są obowiązane przeciwdziałać ̂ mm!^^^^ ̂ _
Sz'iacłaun?o7o3 gTanTcS7ym^aw"oodoi s^^^ dostarczania informacji - do publikacji - o znamionach skargi

Eksperci NIK piszą: "Niewielka liczba składanych wniosków o udzielenie informacji PubliczneJ' liczba skargztozon^ WSA'jak
równ ież 1'iczba'pozwów złożonych do sądów rejonowych, świadczyć może o braku zainteresowania w egzekwowaniu^^ 

^ ^^

puo^zcechneg7p7awa'doTnformacji~pu1)lic^ Z drugiej'strony, realizację tego prawa utrudnlaJ? Podm;oty, zob^
^^toź^^god^^, poprzez nieudostępnianie wymaganej informacji publicznej" [protokot_Pokontrch
^iedi lnternet:'LBY-4loi-09/2010]'. Mamy nadzieję/zmienić powyższą ocenę, być może nasz wniosek choć w niewielkim stopniu -

przyczyni się do zwiększenia tych wskaźników.

Postulujemy, ABY NASZA PETfCIA NIE BYŁA W ŻADNYM RAZIE ŁĄCZONA Z PÓŹNIEJSZYM jakimkolwiek trybem zamówienia^^.
m"usim"y dodawać, że"mamy nadzieję, iż wszelkie postępowania będą prowadzone z uwzględnieniem zasad uczdweJkon_kurencji -
iio"wybor'ze~oferenta będą decydować jedynie ustalone przez decydentów kryteria związane inter alia z parametrami ofert oraz

ceną,

Oczywiście - wszelkie ewentualne postępowania - ogłoszone przez Jednostkę Administracji Publicznej - będące następstwem
niniejszego wniosku - należy przeprowadzić zgodnie z rygorystycznymi zasadami wydatkowania środków publicznych - z
uwzględnieniem stosowania zasad uczciwej konkurencji, przejrzystości i transparentności - zatem w pełni legę artis.
Ponownie sygnalizujemy, że do wniosku dołączono plik podpisany bezpiecznym kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
Weryfikacja podpisu i odczytanie pliku wymaga posiadania oprogramowania, które bez ponoszenia opłat, można uzyskać na
stronach WWW podmiotów - zgodnie z ustawą, świadczących usługi certyfikacyjne.

Z poważaniem:
Adam Szulc - Prezes Zarządu
Szulc-Efekt sp zoo
KRS:0000059459
ul. Poligonowa l
tel. (22) 673-62-12
608-318-418

603-158-914
Kapitał Zakładowy: 222 000, 00 pln
www.gmina. pl <http://www. gmina;pi/> www. samorzad. pl <http://www. samorzad. pl/>
"www"gmina. pl <http://www. gmina. pl/> -jawność i transparentność - narzędzie do walki z korupcją i nadużyciami
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